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Z Obecního domu 
Příloha č. 2 kroniky obce Ludge řovice za rok 2013 

 

Z plesové sezony  

 

Z obecního plesu v Obecním dom ě 12. ledna 2013 

Byl to už 11. reprezentační obecní ples v nepřerušené řadě, kterými se každým 
rokem zahajuje plesová sezona v Ludgeřovicích. Jako každým rokem byl i o letošní 
ples velký rájem, obsazen byl sál i vinárna.  Ve vstupu byla pro každou dámu 
připravená květina. Ples zahájil starosta obce Mgr. Daniel Havlík. Hrála hudba Trend, 
Pár Lucie Vališová a Rostislav Neuwirt předvedli zajímavé předtančení, 
temperamentní španělské tance předvedlo duo děvčat Flamenco, všichni účinkující 
byli z Ostravy. Díky sponzorům byla připravena velmi bohatá tombola. Vládla 
příjemně uvolněná nálada, pilně se tancovalo. Opravdu vydařený bál. 
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Z plesu TJ Ludge řovice 

Konal se v sále Obecního domu 19. ledna 2013. Plesajících bylo asi 130. Jako 
každým rokem na plesech TJ byl i ten letošní zahájen krásným předtančením. 
Vystoupil s ním taneční pár René Dihel, Klára Rumpová, oba čtrnáctiletí, on 
z Dolního Benešova, ona z Markvartovic, tančící v klubu sportovního tance při 
Kulturním domě v Hlučíně. S velkým úspěchem předvedli latinsko americké i 
standardní tance na vysoké úrovni, odpovídající skutečnosti že jsou v obojích ve své 
věkové kategorii držiteli nejvyšší možné výkonnostní třídy B.  

Nechybělo nic, co ke správnému plesu patří, dobrá hudba, bohatá tombola, chutné 
jídlo, spousta pití, dobře zásobené „peklo“, příjemná a pozorná obsluha i dobře se 
bavící dámy a pánové u stolů i na parketu. 
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Klub d ůchodc ů Ludge řovice si zvolil nový výbor  

Volba se konala na výroční členské schůzi, členové 160členného klubu se na ni sešli 
v sále obecního domu 16. ledna 2013.   

Klub už 16. rokem pořádá pro své členy prakticky měsíčně některou z akcí 
kulturních, společenských, turistických či poznávacích.  

Stávající výbor v čele s předsedkyní klubu paní Edeltrudou Tomečkovou (byla 
předsedkyní od roku 2003) odvedl velmi dobrou práci, což členové ocenili ovacemi 
vestoje. Léta však přibývají, nastala potřeba vedení klubu omladit. Na snímku je nově 
zvolený výbor. Ten si ze svého středu zvolil předsedu klubu. Stal se jim pan Jan 
Stanovský (na snímku sedí). 
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Z maškarního plesu pro d ěti 

Konal se v sále Obecního domu 20. ledna 2013. Pořádal Klub turistů Ludgeřovice. 
Děti převážně předškolního věku se svými rodiči si bohatě užili různých her, soutěží, 
tomboly i tance.  

 

 

 

 

 

Z večírku Klubu d ůchodc ů Ludge řovice 

Konal se 25.1.2013. Byl to vlastně regulérní ples, rozdíl byl jen v tom, že dost 
návštěvníků bylo bez partnera, jak už to v pokročilém věku bohužel život přináší. 
Nechyběla bohatá tombola, krásné předtančení známým párem René Dihel, Klára 
Rumpová, dobrá večeře, bezvadná hudba. Tancovalo se rozhodně více, než bývá 
obvyklé na plesech mladých. Večírek spolu zahájili dosavadní předsedkyně klubu 
paní Edeltruda Tomečková a nový předseda pan Jan Stanovský. 
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Z farního plesu 

Konal se 26.1.2013. Plesající zaplnili kromě sálu i vinárnu a „Liščí noru“, bylo jich 
přes 250. „Liščí nora“ zde nebyla nic jiného, než staré známé „Peklo“. 
K přejmenování organizátoři pravděpodobně přistoupili, aby zdůraznili, že farníci 
preferují nebe a nechtějí nic mít s nečistými mocnostmi pekelnými (čertovská 
výzdoba však v místnosti zůstala). Ples zahájil ludgeřovický farář Mgr. Václav 
Koloničný. Mezi účastníky byli i sídelní biskup ostravsko – opavský Mons. František 
Václav Lobkovicz, O.praem, starosta obce Ludgeřovice Mgr. Daniel Havlík, 
místostarosta obce Mgr. Pavel Lokaj a ředitel Charity Hlučín Mgr. Bc. Lukáš Volný.  
Ples měl velmi bohatý program.  Krásné bylo předtančení elegantním párem Jitka 
Pokorná, Vojtěch Malý, hodně se líbilo vystoupení mažoretek z ludgeřovické skupiny 
PADIS, všechny hezky rozesmálo a příjemně naladilo veselé až rozpustilé povídání 
pana Tománka, hospodského z Vrablovce, alias „Četka Marika odkudsi z Prajske“, 
tombola opravdu bohatá. Hudba hezky hrála, pilně se tancovalo. Perfektní bál.   
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Z dětského maškarního karnevalu Mate řské školy Hlu čínská 

Konal se 27.1.2013. Dva klauni při hrách, soutěžích a tancích hezky rozparádili nejen 
děti, ale i jejich rodiče a prarodiče. Všichni se krásně a hodně vesele bavili. 
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Z VIII. spole čenského plesu firmy HP trend 

Konal se 1.2.2013. Byl to letos v Ludgeřovicích zatím ples s nejbohatším 
programem. Hrály 3 hudby, saxofonové kvarteto ples zahájilo, kapela Raffael Music 
Band z Těrlicka  hrála k tanci, další dva muzikanti vyhrávali v  „pekle“.  Dvakrát se 
předvedly mažoretky „Paprsky Hlučín“, vystoupila skupina „QUEEN revival 
PRINCESS“ z Krnova. Pro návštěvníky byly připraveny 2 večeře a bohatá tombola. 

 

 

 

 

 

Z mysliveckého plesu 

Tento tradiční ples, na němž bývá velký počet mužů v zelených uniformách, se konal 
2.2.2013.  Tombola plná zvěřiny, zvěřinová večeře, trubači na lesní rohy také patří ke 
koloritu těchto plesů.   
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Z plesu mladých 

Konal se 8.2.2013. Byl to letos zatím „nejlidnatější“ bál v obci, kromě sálu byla do 
posledního místečka obsazena i vinárna. Byl také zatím nejveselejší a od samého 
začátku se pilně tancovalo. 
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Z tradi čního hasi čského plesu 

Konal se 9.2.2013. V sále vládla příjemná pohoda a dominovaly krásné ženy. 
Vypadá to, že krasavice mají hasiče v oblibě. 

 

 

 

 

 

Z dětského maškarního karnevalu 

Konal se 17.2.2013. Pořádalo SRPDŠ při ZŠ v Ludgeřovicích. Děti i jejich rodiče 
slíbili na pozvánce bavit Šašek, Vašek a 4 princezny. Šašků, Vašků i princezen však 
bylo v sále plno a dobře se bavili úplně všichni. 
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Z plesu mladých hasi čů 

Konal se v Obecním domě 23.2.2013. Účastníkem plesu byl i starosta obce Mgr. 
Daniel Havlík. Za dříve narozenou generaci ludgeřovických hasičů byli v sále Josef 
Pudich (starosta sboru) a Gerhard Pěntka s manželkami. Jinak byly sál i vinárna plné 
mladých.  Byl to veselý bál s výbornou atmosférou. 
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Z květinového plesu 

Konal se v prostorách Obecního domu 1.3.2013.  Stejně jako v minulých letech byla 
pořadatelem ludgeřovická firma Jiří Hynek, velkoobchod květin. Květinová výzdoba 
proto byla opravdu bohatá a krásná, dámy dostaly při příchodu kytičku, plná květin 
byla i tombola. V sále byl návštěvníkům k dispozici bar plný především kvalitních vín, 
ve vinárně pak dobře zásobený raut. Hrála výborná hudba, nechybělo ani zajímavé 
předtančení. Prostě noblesní bál se vším všudy. 

 

 
 

 

 

Posledním plesem letošní sezony v Obecním dom ě byl ples fotbalist ů 

V prostorách Obecního domu pořádala 9.3.2013 Tělovýchovná jednota Ludgeřovice. 
Podle tradice byl na plese vyhlášen nejlepší fotbalista TJ za minulý rok. Za rok 2012 
se jím stal brankář mužstva Petr Stočes.  Vzrušující byla fotbalová soutěž pro dámy.  
Účastnila se jich většina přítomných. Ve vyřazovacím kole každá jedenkrát kopala 
fotbalový míč z poloviny sálu do miniaturní branky postavené pod podiem. Jen čtyři 
trefily a postoupily do druhého kola.  V několika dalších kolech se z těchto čtyřech 
žádná netrefila. Asi až v pátém kole se trefily dvě, ty se pak utkaly o první místo. Obě 
byly oceněny. Zvítězila dáma v černém. Jako už tradičně na plese sportovců se tito 
v první polovině plesu k tancování moc neměli. Spíše to tam vypadalo jako na 
seznamovacím večírku  s fotografováním.  Zato ve druhé polovině pak pilně tančili 
úplně všichni včetně pořadatelů.  
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Ze setkání Klubu d ůchodc ů Ludge řovice 

Konalo se v sále Obecního domu 20.2.2013. Členové klubu na začátku poděkovali 
třem svým členkám za dlouhodobé obětavé a velmi úspěšné působení v dnes už 
bývalém vedení klubu (na fotografii s novým předsedou Janem Stanovským zleva 
Marie Vidurová, Marie Nováková, Edeltrauda Tomečková). 

Následovala beseda o malování velikonočních kraslic. Manželé Čihákovi z Blatnice 
pod sv. Antoníčkem na jižní Moravě, kteří kraslice malují už 35 let přivezli širokou 
paletu vzorků, paní Čiháková o nich moc hezky vyprávěla. Účastníci besedy ze od ní 
například dověděli, že s kraslicemi objeli prakticky celý svět, od Ameriky až po Čínu.  
Také, že před malováním se musí vyfouknutá vajíčka 3 roky sušit na vzduchu někde 
pod přístřeškem, jinak na ně barvy špatně chytají. Malují na vejce slepičí, kachní, 
husí i pštrosí. V Číně zažili velké překvapení, zavedli je tam do manufaktury, kde 
malovali tuší ve velkém kraslice na export do Česka a Německa. V současné domě 
už kraslice malují i dcera a vnučka manželů Čihákových. Vnučka navíc umí anglicky 
a německy, takže na rozdíl od prarodičů nemá jazykové problémy při předvádění a 
propagaci kraslic v zahraničí.   

Následovaly praktické ukázky malování kraslic. Byla to zajímavá a vydařená beseda. 
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Ze 14. zasedání zastupitelstva obce 

Konalo se v sále Obecního domu 13.3.2013. Přítomno bylo 13 zastupitelů, jednání 
sledovalo 8 občanů. 

Vedle dalších bodů programu zastupitelstvo projednalo a schválilo: 

- záměr prodeje 36 stavebních míst o výměrách 800 až 1200 m2 z obecních 
pozemků mezi ulicemi Vrablovecká a U Rybníků, 

- záměr založit obchodní společnost Technické služby Ludgeřovice, s.r.o., která 
bude poskytovat vybrané komunální a řemeslné služby. 

Starosta obce informoval o stavu výstavby splaškové kanalizace. Práce postupují 
dobře, proti plánu zatím mají jen cca desetidenní zpoždění. Je reálný předpoklad, že 
celý systém stok bude postaven do konce letošního roku.  Následovat bude 
kolaudace a po ní připojování domovních přípojek, to by mělo být ukončeno do 
konce roku 2014. V roce 2014 budou také dokončeny povrchové úpravy chodníků a 
cest zasažených stavbou kanalizace. Současná stavba splaškové kanalizace se 
netýká části obce Vrablovec. 

Zastupitelstvo ocenilo paní Lenku Vilímovou, dárkyni krve, držitelku zlaté plakety 
MUDr. Janského za 40 bezpříspěvkových odběrů. 
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Divadlo v Obecním dom ě 

Ochotnický spolek Propadlo z Václavovic u Šenova zde 15.3.2013 provedl hru se 
zpěvy napsanou jejich členem Stanislavem Kolářem nazvanou „Třetí stupeň 
povodňové pasivity“. Dvě a půl hodiny 11 herců dobře bavilo diváky (přišlo jich asi 
100) veselou taškařicí až tragikomedií o „království nožů a vidliček“. Pořadatelem byl 
Český červený kříž Vrablovec.   
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Z josefovské zábavy  

Plesová sezona v Obecním domě už tradičně končívá josefovskou zábavou 
pořádanou SRPDŠ ludgeřovické školy. Tentokrát  se konala 16.3.2013 a stejně jako 
na těch minulých zde vládla příjemná přátelská atmosféra. Účastníci zaplnili nejen 
sál, ale i vinárnu, nechyběla výborná hudba, tombola a zajímavý program - 
vystoupení mažoretek skupiny PADIS a půlnoční překvapení s tranvestity. 
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Eva a Vašek v Obecním dom ě 

Tito zejména u starších posluchačů oblíbení muzikanti a zpěváci po roce opět 
vystupovali v Ludgeřovicích a to 3.5.2013. O vystoupení byl velký zájem, sál naplnilo 
přes 200 posluchačů, ti byli velmi spokojeni, někteří si i zatancovali. Bylo to příjemné 
odpoledne se sympatickými umělci, jejich písničky hladily po duši. 
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Oslava Svátku matek v Klubu d ůchodc ů Ludge řovice 

Členové klubu se k oslavě sešli v sále Obecního domu odpoledne 18.5.2013.  Všem 
matkám a ženám pogratuloval člen výboru klubu pan Gerhard Pěntka, všichni si pak 
připili skleničkou vína. Půvabným vystoupením všechny potěšily a pobavily děti 
z místní církevní mateřské školy. Měly i se svými učitelkami veliký úspěch. Při oslavě 
bylo v sále až do pozdního večera hodně veselo. Při hudbě pana Štuska se i 
tancovalo. 
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Z retro zábavy SRPDŠ v Obecním dom ě 

Rodiče současných žáků ludgeřovické školy se rozhodli připomenout si ty krásné 
časy, kdy jako povinnostmi a starostmi nezatížení teenageři obráželi jednu diskotéku 
za druhou. Vzpomínková diskotéka se konala 25.5.2013 a byla jak se patří veselá. 
Každému řádnému účastníku otiskli pořadatelé při příchodu na ruku razítko, aby byla 
jistota, že tam není načerno bez zaplacení vstupného. Diskžokej hrál muziku 
poslední čtvrtiny 20. století, oblečení a účesy účastníků i taneční pohyby byly zcela 
neformální, v sále byla tma jako v pytli, tak jak byli před léty zvyklí. Také v „pekle“ 
bylo hodně veselo.  Prostě všichni si to hezky užívali.  
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Z tradi čního setkání jubilant ů 

Letos se setkání občanů obce, kteří letos dovrší 80 a více let, s vedením obce konalo 
v sále Obecního domu 7.6.2013. Pozvání přijalo více než 70 seniorů a seniorek, 
mezi nimi i nejstarší občan pan Bernard Dinter (95 let) a nejstarší občanka paní 
Anastázie Krokrová (102 let). Při příchodu na setkání se všichni podepsali do 
pamětní knihy obce. 

Za vedení Obce Ludgeřovice byli přítomni starosta obce Mgr. Daniel Havlík, 
místostarosta obce Mgr. Petr Lokaj a zastupitelé MUDr. Taťána Kačmářová a Josef 
Balgar.  Po proslovech starosty a místostarosty následoval  slavnostní přípitek všech 
přítomných v sále k němuž společně vyzvali členové vedení obce a oba zmíněni 
nejstarší senioři. Následovaly osobní gratulace a předání malých dárků všem 
seniorům, kulturní program, dobrá večeře a dlouhá upřímná neformální beseda plná 
vzpomínání.  

O hezký kulturní program se postarali dechovka pana Ondruše, ta účastníky setkání 
vítala před vchodem do Obecního domu, v sále hrál pan Štusek, dále zpívaly a 
recitovaly děti první třídy základní školy vedené paní učitelkou PhDr. Danielou 
Grucmanovou a své umění předvedly i mažoretky ze skupiny PADIS. 
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Ocenění občanů obce 

Rada obce Ludgeřovice ocenila u příležitosti letošního 710letého výročí první 
dochované písemné zmínky o existenci Ludgeřovic sedm občanů obce a rodáků, 
kteří se v roce 2012 významně zasloužili o šíření dobrého jména obce Ludgeřovice 
jak doma, tak v zahraničí pamětní plaketou a finanční částkou 2000 Kč.  Ocenění 
předali starosta a místostarosta obce během 15. zasedání zastupitelstva obce 
12.6.2013 v Obecním domě. Zároveň byla oceněna také čtyřicetinásobná dárkyně 
krve paní Eva Medňanská. 
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Ocenění byli (zleva): 

Eva Medňanská, dárkyně krve za 40 bezpříspěvkových odběrů 
Simona Havlíková, sportovní soutěžní tanec, mistryně republiky 
Petr Coufal, krasobruslení,  mistr republiky juniorů 
Oldřich Tchurz, vedení žákovského družstva vzpěračů 
Pavlína Maráčková, za 2. místo v závodě horských kol na MS hasičů v cyklistice 
Lukáš Rozehnal, úspěšný judista v žákovské váhové kategorii do 34 kg 
Reinhold Lukáš, za celoživotní funkcionářskou a trenérskou činnost 
Ing. Adolf Vjačka, kronikář obce Ludgeřovice. 
 
Z přednášky profesionálních záchraná řů „Zachra ň své dít ě“ v Obecním dom ě 

Pořádala jednotka dobrovolných hasičů Ludgeřovice 12.6.2013, byla o první pomoci 
pro děti v nouzi. Maminky na ní především slyšely důležité informace o tom, jak se 
zachovat, co, jak a v jakém pořadí dělat, když dítě má úraz, ztratí vědomí, krvácí, 
nedýchá a podobně.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 28

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Začala velká vým ěna podlahy s sále Obecního domu 

Po přibližně osmdesáti letech používání už byla parketová podlaha v sále natolik 
opotřebovaná, poznamenaná pronikající zemní vlhkostí a provizorními opravami, že 
bylo nutné přikročit k úplné výměně včetně odstranění nevyhovujícího podloží.  Ve 
výběrovém řízení na dodavatele uspěla firma STAVBY – BALLER s.r.o. ze Spálova u 
Oder. Práce v sále už začaly, dokončeny budou v říjnu 2013. Zdánlivě dlouhá doba 
akce je dána nezbytnou dlouhou technologickou přestávkou, kdy je nutné čekat 
s pokládáním parket na úplné vyschnutí podkladového betonu. 

Snímek ze sálu z 9.7.2013:    
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Snímek z 9.8.2013: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

Výměna podlah v sále Obecního domu je dokon čena 

Snímek z 27.9.2013 zobrazuje lepení nových parket. Na snímku z 19.10.2013 se už 
na nových parketách tancovalo. Nové parkety jsou položeny nejen na podlaze sálu, 
ale i na podlaze jeviště. Současně bylo rekonstruováno i plynové topení tak, aby sál, 
vinárna a restaurace měly vždy zcela samostatné vytápění. Nový stropní podhled má 
místnost „pekla“. Vše je nově vymalováno a uklízeno. Celý Obecní dům tak může po 
asi pětiměsíční přestávce zase sloužit veřejnosti. 

První akcí na nových parketách byl 19.10.2013 večírek „Jubilanti“ Klubu důchodců 
Ludgeřovice. Přišel se podívat i starosta obce Mgr. Daniel Havlík.  Od něj se přítomní 
dověděli, že nové podlahy stály 1,2 milionů Kč. Vyslovil také přesvědčení, že nové 
parkety budou sloužil nejméně stejně dlouho jako ty původní, tj. alespoň 80 let. 
S kamerou a mikrofonem přišli i reportéři televize Polar. Pak už na parkety nastoupili 
první tanečníci. Nové parkety jsou moc hezké, perfektně položené. Ještě potřebují 
trochu vyhladit běžným používáním, aby při tanci dobře klouzaly. 
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Ze 17. zasedání Zastupitelstva obce 

Konalo se 23.10.2013 v sále Obecního domu. Přítomno bylo 15 zastupitelů, jejich 
jednání sledovali dva občané obce. Na programu bylo projednání a schválení 
rozpočtového opatření reagujícího na předpokládaný vývoj příjmů a vydání rozpočtu 
obce do konce letošního roku. Většina zastupitelů zde také měla první příležitost 
vidět sál Obecního domu s novými parketami.  

Dlouhá závěrečná diskuse byla zaměřená na stavbu splaškové kanalizace, zejména 
na problémy, které mohou při zimní údržbě obecních komunikací způsobit výmoly a 
nerovnosti vozovek, které po stavbě kanalizace ještě nebyly uvedeny do původního 
stavu, nevhodně výškově osazené kanalizační šachty a další.  Hrozí poškozování 
techniky zimní údržby a tím i ohrožení sjízdnosti v těžkých zimních podmínkách. Pan 
Josef Balgar, zastupitel a referent obecního úřadu mezi jehož povinnosti patří 
zabezpečování údržby obecních komunikací, sdělil, že v příštích dnech pracovníci 
údržby projdou všechny stavbou kanalizace dotčené úseky cest a připraví pro 
jednání se zhotovitelem stavby soupis míst, která vyžadují s ohledem na potřeby 
zimní údržby urychlenou nápravu.  V těchto dnech (v polovině listopadu) zhotovitelé 
skutečně postupně na obecních cestách upravují výšky poklopů kanalizačních 
šachet a zasypávají největší nerovnosti po výkopech aspoň tak, aby nebyla 
omezována a ohrožována zimní údržba. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Vánoční trhy v Obecním dom ě 

Konaly se v nepřetržité řadě už po deváté, letos 30. listopadu. Pořadatelem byla 
Obec Ludgeřovice. Sál i vinárna byly zcela zaplněny prodejními stánky, nabízel se 
v nich opravdu široký sortiment vánočního zboží. Přišel i rekordní počet návštěvníků, 
bylo jich plno v průběhu celého dne. Nechybělo občerstvení a hezká vystoupení dětí 
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z mateřských škol na Hlučínské ulici z Vrablovce a ze základní školy. Všichni 
odcházeli spokojení – návštěvníci, prodejci i účinkující děti. Byly to vydařené vánoční 
trhy.  
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Mikulášská nadílka v Klubu d ůchodc ů Ludge řovice 

Členové klubu se k nadílce sešli v sále Obecního domu 7.12.2013. Mikuláš a jeho 
doprovod , tj. čert a dva andělé, byli impozantní, dárky rozdávali s velikým šarmem. 
Do sálu přinesli dobrou pohodu, která pak vydržela až do pozdních večerních hodin. 
Členové klubu při hudbě pana Štuska s vervou tancovali. 

Velkou zásluhu na vydařeném večeru, který nikoho nezarmoutil, má výbor klubu za 
perfektní přípravu i organizaci. Na nikoho z více než 170 členů klubu s dárkem 
nezapomněl a připravil jim dobrou zábavu. 
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Z 18. zasedání zastupitelstva obce 

Konalo se 11.12.2013 v sále Obecního domu. Přítomno bylo 16 zastupitelů, jejich 
jednání sledovali 3 občané obce. 

Před projednáváním jednotlivých bodů programu byli oceněni (finanční odměnou a 
knihou) dva zasloužilí dárci krve a to: 

Pan Tomáš Do čkal, krev daroval už 40krát, 

Pan Radek Dvo řák (zastupitel), krev daroval už neuv ěřitelných 250krát. 

Nejdůležitějším bodem bylo projednání rozpočtu obce na rok 2014. Zastupitelé jej 
schválili všemi hlasy. Ke stavbě splaškové kanalizace starosta obce sdělil, že 
podstatná část už je postavena a stavba bude zcela dokončena 31.5.2014, tedy 
v plánovaném termínu. Zasedání bylo krátké, trvalo jen asi půl hodiny. 

Starosta pak zastupitelům poděkoval za celoroční spolupráci a popřál vše nejlepší, 
zejména pevné zdraví, do příštího roku. Spolu s místostarostou každému předali 
malý dárek – sedmičku vína a sadu plastových pytlů na třídění odpadů. 
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A. Vjačka 

 

 

 


